
TuuliAlfan lausunto kantaverkon kehittämissuunnitelmaan 2024 - 2033  
 

Kiitoksia mahdollisuudesta kommentoida kantaverkon kehittämissuunnitelmaa. 
  
Kehittämissuunnitelman lähtökohdat ovat hyvät ja kannatettavat. 
  
Tuulialfa Oy haluaa kiinnittää huomiota, ettei 400 kV verkon kehittymisessä ole tehty 
Koillismaan (Oulu-Pudasjärvi-Taivalkoski-Kuusamo) suunnalle esim. Oulusta 
Koillismaan kautta Pirttikoskelle. Edellä esitetty siirtoyhteys mahdollistaisi merkittävän 
määrän uusiutuvaa sähköntuotantoa, vaikka kantaverkkoyhtiö edellyttää 
tuotantohankkeiden investointipäätöksiä ennen verkon rakentamista, olisi 
kehittämissuunnitelmassa esitettävä johtoyhteystarve.   
  
Pohjois-Pohjanmaan tuulivoima-alueiden kehittyminen vaatii edelleen verkon 
vahvistamisen, joka olisi siis suurella todennäköisyydellä tehtävissä yhdessä 
tuulivoimayhtiöiden kanssa. Tuulialfan esitys tukee myös hallitusohjelman kirjauksia 
uusien kompensaatioalueiden muodostamisesta itäiseen ja pohjoiseen Koillismaahan. 
  
Yhtiömme on jo kehittänyt hankkeita yhdessä puolustusvoimien, sekä muiden 
hankekehitysyhtiöiden kanssa noin 1500 MW kapasiteetin edestä edellä esitetylle 
alueille ja nämä etenevät luvitusvaiheeseen lähiaikoina. 
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